
 دیوارنگاره های جدید 
روی دیوار سفارت سابق آمریکا در تهران

طراحی جدید دیوارنگاره های لانه جاسوسی آمریکا با حضور مقامات 
لشکری و کشوری برگزار شد.اخیرا اخباری مبنی بر حذف نمادهای 
استکبارستیزی از روی دیوارهای سفارت سابق آمریکا )لانه جاسوسی( 
منتشر شد و بعد از آن مشخص شد قرار است که طرح های جدیدی بر 
دیوارهای لانه جاسوسی کشیده شود بنابراین در طرح هایی جدید سه 
موضوع افول آمریکا و غرب، جنایات آمریکا در جهان و جنایت آمریکا در 
ایران مورد توجه قرار گرفته است.در این مراسم سردار سلامی فرمانده کل 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی، سردار بلالی معاون قرارگاه پدافند هوایی 
خاتم الانبیا، احسان قاضی زاده هاشمی، محمدمهدی زاهدی و علی ادیانی 
نمایندگان مجلس، رضا طلایی نیک معاون حقوقی و امور مجلس وزیر 
دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح، محمد جواد نیک روش، مسئول جدید 
سازمان بسیج دانشجویی، سردار یزدانی رئیس تربیت بدنی سپاه تهران، 
سردار محمدرضا یزدی فرمانده سپاه رسول الله سپاه حضور داشتند.سردار 
سلامی فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در این مراسم با اشاره 
به پایان سیاست های خصمانه ی آمریکای جنایت کار در کشورمان گفت: 
در آستانه چهلمین سال اتمام سیاست های سلطه طلبانه آمریکا در ایران 
و لانه جاسوسی هستیم که این مکان زمانی محل راهبردهای خصمانه 
آمریکا علیه ملت ما بوده است.وی با اشاره به هویت متضاد آمریکا در 
قبال بشریت افزود: حقیقت این است که باید آمریکا را با هویتی متضاد 
توصیف کرد.می دانید که در اکثر جنگ های بزرگ جهان و چهل سال 
گذشته آمریکا یا مستقیم یا با واسطه نقش اول را ایفا کرده است اما این 
کشور در عین جنگ طلبی به دنبال صلح در جهان است.فرمانده کل 
سپاه پاسداران تصریح کرد: در طول حیات آمریکا ۸ و نیم میلیون کشته 
برجا مانده است. درحالی که آمریکا بزرگترین صادرکننده سلاح در جهان 
است اما روی کاغذ و در گفتار مقامات آمریکایی از امنیت جهان سخن 
می گوید. واقعیت در ذهن مقامات آمریکا چیزی جز نابودی زمین نیست. 
این کشور اولین کشور دست یافته به سلاح های هسته ای است و دو بار 

از آن استفاده و ۱۰۰ هزار نفر را در کسری از ثانیه کشته است.

وزیر کشور در جلسه ستاد مرکزی اربعین:

هیچ گونه دخالتی در امنیت عراق نداشتیم
وزیر کشور گفت: امنیت عراق در ایام اربعین در اوج بود و ایران 
هیچ گونه دخالتی در امنیت عراق نداشت.عبدالرضا رحمانی فضلی وزیر 
کشور پیش ازظهر امروز در جلسه ستاد مرکزی اربعین اظهار کرد: این 
اتفاق )راهپیمایی اربعین( با رضایت نسبی زوار انجام شد اما باید تلاش 
کنیم این موضوع را هر سال با شکوه تر و با نظم تر پیش ببریم.وزیر 
کشور گفت: امسال سه حادثه بزرگ داشتیم که با هماهنگی، همدلی 
و هم افزایی توانستیم هر سه را خوب مدیریت کنیم. وی گفت: اولین 
حادثه، اتفاق سیل بود که در ابتدای سال در کشور به وجود آمد که به 
لطف خدا و با هماهنگی دستگاههای اجرایی توانستیم کاری را پیش 
ببریم و انشاالله قول هایی که به مردم در مناطق سیل زده داده ایم تا 
پایان سال  به مرحله اجرا در می آید.رحمانی فضلی  تصریح کرد: حادثه 
دوم مقابله با تحریم بود. توانستیم با درایت مقام معظم رهبری و همچنین 
هماهنگی هیئت دولت، مجلس و دیگر نهادها در برابر این تحریم های 
ظالمانه ایستاد گی کنیم.وی ادامه داد: حادثه سوم هم موضوع اربعین 
بود. توانستیم بحث اربعین را خوب مدیریت کنیم و به صورت منسجم 
و هماهنگ شده در یک موعد محدود )۲۵ روزه( این مراسم را به خوبی 
برگزار کنیم.رحمانی فضلی گفت: رهبر انقلاب به موضوع فرهنگی موکب 
ها تاکید داشتند. روند کار تا به الان قابل قبول بوده ولی مطلوب نبوده 
است. ما باید در حوزه فرهنگی با تمام تلاش برای سال آینده برنامه 
ریزی کنیم تا اقدامات فرهنگی را در سال آینده به صورت مطلوب تری 
داشته باشیم.وزیر کشور ادامه داد: یک مقدار از وضعیت داخلی عراق 
نگران بودیم و همچنین از وضعیت مرز خسروی به دلیل اینکه چند سال 
تردد از این مرز انجام نمی شد هم نگرانی هایی داشتیم که بحمدالله در 
هیچ کدام از این دو موضوع مشکلی برای ما پیش نیامد.وی گفت: باید 
تشکر ویژه ای از مردم داشته باشیم چرا که هر وقت نیاز شد مردم پای 
کار ما ایستادند و هماهنگی خوبی با آنها داشتیم. نظم پذیری مردم در 
این شرایط برای ما مهم بود و این موضوع بسیار گرانبها است. همچنین 
باید بگویم که هیچ اختلافی در بین دستگاهها در اجرا نبود و با کمترین 
زحمت، هماهنگی های لازم انجام شد.وزیر کشور اظهار داشت: امسال 
خدمات بسیاری به زائران خارجی ارائه داده شد و حدود ۱۷۰ هزار زائر 
خارجی از مرزهای ایران وارد و از مرزهای دیگر خارج شدند. هم در طول 
مسیر در داخل کشور و هم لحظه خارج شدنشان و هم شرکت در مراسم، 
خدمات را در کنار زائران ایرانی دریافت کردند.رحمانی فضلی تصریح کرد: 
یک پیشنهادی که به ما دادند این بود که تمامی اقدامات و خدمات را 
در حوزه اربعین الکترونیکی کنیم که در حال بررسی هستیم و احتمال 
هم می دهیم که بتوان خدمات اربعین سال آینده را الکترونیکی ارائه داد.
وی خاطرنشان کرد: ایران به هیچ عنوان در امنیت عراق دخالت نکرد 
چرا که امنیت عراق در اوج بود. نه عراقی ها از ما خواستند که کمک آنها 
کنیم و نه ما در امنیت و مسائل عراق دخالت کردیم.وزیر کشور افزود:  
مراسم اربعین سال آینده  دو تفاوت اصلی با اربعین امسال و سالهای قبل 
دارد. اول اینکه میزان جمعیت است که احتمال می دهیم بیشتر باشد 
و دوم بحث افزایش دما. برای اضافه شدن جمعیت که باید خدمات و 
تجهیزاتمان را بیشتر کنیم و برای افزایش دما پیشنهاد می دهم مسیر ۸۰ 
کیلومتر نجف تا کربلا را بین استانهایمان تقسیم کنیم و هر چند کیلومتر 
را به یک استان بدهیم تا به عنوان مثال هر استان در طول مسیر خدماتی 

مانند سایه بان، مه پاش و دیگر خدمات را ارائه دهند.

انتقاد ماهاتیر از اعمال تحریم علیه ایران
»ماهاتیر محمد« نخست وزیر مالزی روز یکشنبه گفت: کشورش 
که یکی از شرکای تجاری بزرگ ایران است، به دلیل تحریم ها نمی 
تواند با تهران مبادلات تجاری داشته باشد.به گزارش پایگاه خبری 
»فری مالزی تودی«، وی که در یک کنفرانس مطبوعاتی در حاشیه 
سی و پنجمین اجلاس سران اتحادیه جنوب شرق آسیا موسوم به »آ. 
سه. آن. « سخن می گفت، با یادآوری این مساله که در این اجلاس 
اشاره ای به این تحریم ها نشد، افزود: به کارگیری تحریم ها، خلاف 

قانون است.  
وی گفت: هیچ تبصره ای در سازمان ملل وجود ندارد مبنی بر 
اینکه کشوری که از کشوری دیگر ناخشنود است،  می تواند تحریم 
اعمال  با آن  بر آن کشور و دیگر کشورهای طرف معامله  را  هایی 
کند.ماهاتیر با تاکید بر اینکه اکنون مالزی نیز مشمول تحریم است، 
افزود: تحریم ها صرفا در مورد یک کشور به اجرا گذاشته نمی شود.
به رغم تحریم های واشنگتن علیه تهران، مالزی مناسبات دیپلماتیک 
در  مالزی  گفت:  محمد  است.ماهاتیر  کرده  را حفظ  ایران  با  خوب 
حال حاضر تحریم می شود، زیرا ما نمی توانیم با ایران که شریک 
بسیار بزرگ تجاری مان است، داد و ستد کنیم. با کشورهای دیگر 
نیز رفتار مشابهی می شود.وی گفت: به موجب کدام قانون آنها مدام 
افراد  اما  زنند،  قانون دم می  بر  قانون و تجارت مبتنی  از حکومت 
بسیاری که از این مسائل سخن می گویند یا این ایده را ابداع می 
کنند، همان افرادی هستند که از اصول خودشان پیروی نمی کنند.   
نخست وزیر مالزی پیشتر گفته بود که کوالالامپور تحت فشار است 
تا حساب های بانکی ایرانی ها و شرکت های ایرانی دایر در مالزی را به 
واسطه تحریم های ضد ایرانی مسدود کند.ماهاتیر همچنین اعلام کرد که 
موضوع جنگ تجاری بین آمریکا و چین در اجلاس روز یکشنبه مورد 
بحث قرار گرفت و رهبران شرکت کننده در مورد این نزاع تجاری ابراز 
نگرانی کردند.وی افزود: همه این رهبران احساس می کنند که این مساله، 
رشد تجارت و اقتصادشان را مختل می کند.نخست وزیر مالزی گفت: آنها 
خواستار جهانی صلح طلب هستند، جایی که بتوانند با کشورهای دیگر در 
تعامل تجاری باشند.سی و پنجمین اجلاس سران کشورهای عضو اتحادیه 
جنوب شرق آسیا روز یکشنبه با حضور تعداد زیادی رهبران داخل و 
خارج از این منطقه در بانکوک پایتخت تایلند با شعار تقویت چند جانبه 
گرایی و ارتباطات و همکاری های تجاری منطقه ای و بین الملی آغاز 
به کار کرد.9۱۰9در حال حاضر آسه آن پنجمین اقتصاد بزرگ دنیاست. 
براساس برنامه ریزی های درون منطقه ای قرار است این بلوک اقتصادی 

تا سال ۲۰۳۰ به چهارمین اقتصاد بزرگ جهان تبدیل شود.

را  با آمریکا  انقلاب فرمودند: برخی که مذاکره  رهبر 
حلال مشکلات می دانند، صددرصد اشتباه می کنند و هیچ 

نتیجه ای از گفتگو با آمریکایی ها حاصل نخواهد شد.
معظم  مقام  دفتر  رسانی  اطلاع  پایگاه  گزارش   به 
انقلاب  معظم  رهبر  خامنه ای  الله  آیت  حضرت  رهبری، 
اسلامی صبح یکشنبه و در آستانه ۱۳ آبان روز ملی مبارزه 
از دانش آموزان و  با استکبار جهانی در دیدار هزاران نفر 
دانشجویان سراسر کشور، نسل جوان پرتوان، پر نشاط و 
پر انگیزه را نعمتی بزرگ و ذخیره ای ارزشمند برای ایران 
با  امریکا  عمیق  خصومت  استمرار  به  اشاره  با  و  خواندند 
ملت ایران از کودتای ۱۳۳۲ تاکنون تأکید کردند: امریکای 
گرگ صفت البته ضعیف تر اما وحشی تر و وقیح تر شده است 
و در مقابل، جمهوری اسلامی ایران با دفاع مقتدرانه و منع 
مستدل مذاکره، راه نفوذ و ورود مجدد امریکا به کشور را 

سد کرده است.
رهبر انقلاب اسلامی همچنین »رونق تولید« را کلید 
حل مشکلات اقتصادی مردم از جمله گرانی، تورم و کم 
شدن ارزش پول ملی خواندند و افزودند: نباید همچنان که 
مدتی بیهوده منتظر برجام ماندیم حالا در انتظار اقدامات 
اروپایی ها یا مسائل دیگر معطل بمانیم بلکه باید به داخل دل 

ببندیم و همه توان را برای رونق تولید به کار گیریم.
حضرت آیت الله خامنه ای کودتای ۲۸ مرداد ۱۳۳۲ را 
سرآغاز دشمنی آشکار شیطان بزرگ با ملت ایران خواندند 
و افزودند: امریکایی ها با آن کودتا، حتی به دولت مصدق که 
به آنها اعتماد کرده بود رحم نکردند و با ساقط کردن دولت 
ملی، دولتی وابسته، فاسد و دیکتاتور را روی کار آوردند و 
به این شکل بزرگترین دشمنیِ ممکن را در حق ملت ایران 

انجام دادند.
در  کودتا سرنگون شد،  با  که  دولتی  افزودند:  ایشان 
امریکایی  و  را خورد  بزرگ  به شیطان  اعتماد  واقع چوب 
ها به واسطه رژیم پهلوی بر نیروهای مسلح، نفت، سیاست، 
فرهنگ، اقتصاد و همه عرصه های کشور تسلط کامل یافتند.
رهبر انقلاب با اشاره به اینکه برخی از جمله امریکایی ها 
در تلاشند با تحریف تاریخ، آغاز خصومت امریکا با ایران 
را به تسخیر لانه جاسوسی ربط دهند، خاطرنشان کردند: 
امریکایی ها از ابتدای روابط با ایران، با طرح های به ظاهر 
این  که  کردند  می  دشمنی  ایران  ملت  با  باطناً  دوستانه، 
دشمنی با کودتای ۲۸ مرداد علنی شد و این مقطع آغاز 

خصومت علنی امریکا با ایران است.
ایشان کودتای مرداد ۱۳۳۲ را موجب آگاهی بیشتر 
بعد در سال ۱۳۴۲ که  افزودند: ده سال  و  ملت خواندند 
مبارزات اسلامی و مردمی شروع شد، امام خمینی با درک 
موضع حقیقی و قلبی مردم، این واقعیت را بیان کردند که 
رئیس  از  منفورتر  فردی  هیچ  ایران  ملت  اذهان  در  امروز 

جمهور امریکا نیست.
که  واقعیت  این  بیان  با  ای  خامنه  الله  آیت  حضرت 
امریکا از آن روز تا امروز هیچ تغییری نکرده است، گفتند: 
همان شرارت، همان گرگ صفتی، همان تلاش برای ایجاد 
دیکتاتوری بین المللی و همان سلطه طلبیِ بی حد، امروز نیز 

در امریکا وجود دارد البته با وحشی گری و وقاحت بیشتر.
در  ایران  بر  حاکم  و خفقان  فشار  یادآوری  با  ایشان 
انقلاب  گفتند:  امریکا  به  وابسته  دیکتاتوری  رژیم  دوران 
اسلامی اساساً علیه امریکا و آن رژیم وابسته بود و عامه مردم 
به رهبری امام خمینی، بساط پادشاهی فاسد و وابسته را 

جمع کردند و جمهوری اسلامی را بر سر کار آوردند.
رهبرانقلاب با یادآوری برخی اقدامات امریکایی ها در 
از جمله تهدید، کودتا، تحریم، تحریک  ۴۱ سال گذشته 
قومیتها، تجزیه طلبی، آشوب طلبی، محاصره اقتصادی، نفوذ 
و روشهای دیگر تأکید کردند: آنها در این مدت هرچه بلد 
بودند و می توانستند علیه نهادهای برخاسته از انقلاب به ویژه 

اصل جمهوری اسلامی توطئه و اقدام کردند که البته ما هم 
در مقابل هر کاری توانستیم کردیم و در موارد زیادی حریف 

را به گوشه رینگ بردیم.
حضرت آیت الله خامنه ای »سد کردن راه نفوذ مجدد 
سیاسی و تسلط دوباره امریکایی ها بر ایران« را مهمترین 
حاکمان  های  توطئه  مقابل  در  اسلامی  جمهوری  پاسخ 
با  تأکید کردند: منع مکرر مذاکره  و  واشنگتن برشمردند 
امریکا یکی از ابزارهای مهم بستن راه ورود آنان به ایران 

عزیز است.
ایشان مخالفت جمهوری اسلامی با امریکایی ها را دارای 
منطقی مستحکم خواندند و افزودند: این روش عقلانی، راه 
نفوذ مجدد امریکایی ها را می بندد، ابهت حقیقی و اقتدار 
ایران را به جهانیان ثابت می کند و ابهت پوشالی طرف مقابل 

را در دنیا فرو می ریزد.
حضرت آیت الله خامنه ای با اشاره به تکبر و خوی 
برای  که  امریکایی ها  کردند:  امریکا خاطرنشان  استکباری 
مذاکره با سران کشورها بر سر آنها منت می گذارند، سالهاست 
برای گفتگو با مقامات ایران اصرار می کنند اما جمهوری 
اسلامی امتناع می کند که تحمل این مسئله برای دشمنان 
ملت خیلی سخت است، زیرا به جهانیان ثابت می کند در 
دنیا حکومتی وجود دارد که قدرت غاصبانه و دیکتاتوری 
بین المللی امریکا را قبول ندارد و زیر بار حرف زور نمی رود.
رهبر انقلاب مذاکره با امریکا را حقیقتاً بی نتیجه برشمردند 
و تأکید کردند: برخی که مذاکره با امریکا را حلّال مشکلات 
می دانند، صددرصد اشتباه می کنند و هیچ نتیجه ای از 
گفتگو با امریکایی ها حاصل نخواهد شد، چرا که آنها یقیناً و 

قطعاً هیچ امتیازی نخواهند داد.
ایشان در همین زمینه این واقعیت را یادآوری کردند 
که طرف مقابل، نشستن مقامات ایرانی پشت میز مذاکره را 
به معنای به زانو درآوردن جمهوری اسلامی می داند و از 
اصرار بر مذاکره این هدف را دارد که به جهانیان بگوید فشار 
حداکثری و تحریم ها سرانجام نتیجه داد و ایرانی ها به زانو 
درآمدند.حضرت آیت الله خامنه ای افزودند: اگر مسئولان 
جمهوری اسلامی ساده لوحی می کردند و به مذاکره می 
رفتند، از فشارها و تحریم ها هیچ چیزی کم نمی شد، بلکه 
راه برای طرح رسمی توقعات و تحمیل های جدید امریکایی 

ها باز می شد.
رهبر انقلاب با اشاره به تلاشهای بی نتیجه امریکا برای 
حذف یا محدود کردن قدرت دفاع موشکی ایران افزودند: 
امروز به فضل الهی و همت جوانان میهن، دارای موشکهای 

دقیق با برُد دو هزار کیلومتر هستیم که می تواند به هر 
هدفی با خطای فقط یک متر اصابت کند.

ایشان گفتند: اگر به مذاکره می رفتیم، امریکایی های 
متوقع پای موشکها را به میان می کشیدند و مثلًا می گفتند 
باید موشکهای ایران حداکثر ۱۵۰ کیلومتر برُد داشته باشد 
که اگر مسئولان ما این را می پذیرفتند، پدر کشور در می 
آمد و اگر نمی پذیرفتند همین آش و همین کاسه تکرار 

می شد.
حضرت آیت الله خامنه ای تجربه هایی نظیر مذاکرات 
بی نتیجه کوبا و کره شمالی با امریکا را درس آموز خواندند 
و گفتند: مسئولان امریکا و کره شمالی متقابلًا قربان صدقه 
یکدیگر هم رفتند اما در نهایت امریکایی ها براساس روال 
خود در مذاکرات، یک ذره از تحریم ها کم نکردند و هیچ 

امتیازی ندادند.
ایشان با اشاره به اصرار دولت فرانسه به واسطه گری 
گفتند: رئیس جمهور فرانسه یک ملاقات با ترامپ را حلّال 
همه مشکلات ایران دانسته بود که باید بگوییم این شخص یا 

خیلی ساده است و یا همدست امریکایی ها است.
رهبر انقلاب اسلامی افزودند: اخیراً نیز با این که می 
دانستم نمی شود، اما برای امتحان و به منظور روشن شدن 
موضوع برای همگان، گفتم با وجود خطایی که امریکایی ها با 
خروج از برجام مرتکب شدند، اگر همه تحریم ها را بردارند، 
می توانند در مجموعه برجام شرکت کنند اگرچه می دانستم 

که قبول نمی کنند و به همین صورت هم شد.
ایشان با طرح این سؤال که حدّ توقف خواسته ها و 
توقعات امریکا از ایران کجا است، گفتند: آنها فعلًا می گویند 
در منطقه فعال نباشید، به جبهه مقاومت کمک نکنید، در 
برخی کشورها حضور نداشته باشید و توان دفاعی و تولید 
موشک خود را متوقف کنید و بعد از این خواسته ها خواهند 
گفت از قوانین و حدود دینی دست بردارید و بر موضوع 
حجاب اسلامی نیز تأکید نکنید، بنابراین خواسته های امریکا 
هیچگاه تمامی ندارد.رهبر انقلاب اسلامی افزودند: من چند 
سال قبل در دیدار با مسئولان در همین حسینیه گفتم 
آنجایی که امریکا متوقف خواهد شد و دیگر توقع جدیدی 
مطرح نخواهد کرد، کجاست؟ توقعات امریکا حدّ یقف ندارد.

حضرت آیت الله خامنه ای با اشاره به اینکه امریکایی ها 
به دنبال بازگرداندن ایران به شرایط پیش از انقلاب هستند، 
تأکید کردند: انقلاب اسلامی محکم تر از این حرف ها است 
و اراده پولادین و عزم راسخ جمهوری اسلامی هیچگاه اجازه 
نخواهد داد که امریکا با چنین ترفندهایی بار دیگر به ایران 

بازگردد.
ایشان در ادامه سخنان خود به مسائل داخلی کشور و 
موضوع رونق تولید اشاره کردند و گفتند: هشت ماه از اعلام 
شعار سال گذشت. البته در این هشت ماه برخی کارهای 
خوب انجام گرفته است اما بخش هایی هم وجود دارند که 

همچنان به کار و تلاش بیشتر نیاز دارند.
حل  کلید  اینکه  به  اشاره  با  اسلامی  انقلاب  رهبر 
مشکلات اقتصادی کشور در گرو رونق تولید است، افزودند: 
من اقتصاددان نیستم اما اقتصاددانها به صورت اجماعی، در 
سخنان و اظهارنظرهای خود شعار سال را تأیید کردند زیرا 
اشتغال، ثروت ملی، رفاه عمومی و حتی پیشرفت علمی 

به واسطه رونق تولید به وجود می آید.
حضرت آیت الله خامنه ای تأکید کردند: کاهش فشار 
به مردم و حل مشکلاتی همچون گرانی، تورم و کم ارزش 
شدن پول ملی تنها با اهتمام به موضوع تولید ملی امکان 

پذیر خواهد بود.
ایشان با اشاره به سخنان چندی پیش وزیر صنعت 
مبنی بر اینکه هر جا یک واحد صنعتی در آستانه تعطیلی 
قرار بگیرد، به کمک آن می رویم، گفتند: این سخنان، عالی 
و خرسند کننده است و حالا باید پای این قول بایستند و 

دیگر مسئولان نیز همین گونه عمل کنند.
حضرت آیت الله خامنه ای با انتقاد از رویکرد »منتظر 
خارجی ها ماندن« گفتند: یک مدت معطل برجام بودیم، 
یک مدت دیگر هم معطل دستور رئیس جمهور امریکا برای 
تمدید مهلت های سه ماهه ای بودیم که متأسفانه در برجام 
گذاشته اند، و یک مدت هم معطل بمانیم برای رئیس جمهور 
فرانسه و برنامه های فرانسوی ها، در حالی که این انتظارها، 
سرمایه گذار و فعال اقتصادی را دچار بلاتکلیفی می کند و 

کشور را به رکود و عقب ماندگی می کشاند.
ایشان تأکید کردند: این انتظارها را رها کنید. البته نمی 
گویم رابطه ها را قطع کنید بلکه می گویم به خارجی ها دل 

نبندید و فقط به داخل دل ببندید.
از  یکی  سخنان  به  ای  خامنه  الله  آیت  حضرت 
استانداران درباره انعقاد 9۰ هزار میلیارد تومان قرارداد در 
استان طی چند ماه اشاره کردند و گفتند: این نشان دهنده 
بخش کوچکی از ظرفیتهای بی شمار استانها است که باید 

برروی همین ظرفیتها متمرکز شد و آنها را پیگیری کرد.
ایشان یکی دیگر از راههای رونق تولید را جلوگیری 
افزودند:  و  دانستند  تولید داخل  دارای  واردات کالاهای  از 
عده ای هستند که حیات و ثروت بادآورده شان وابسته به 
واردات است اما واردات زائد و بی رویه موجب ورشکستگی 
تولید داخل و بیکار ماندن جوانان خواهد شد، بنابراین علاج 
واقعی مشکلات این است که دولت و مجلس، برای عملیاتی 
و اجرایی شدن سیاستهای صحیح ابلاغی، برنامه ریزی کنند.
از  دیگری  بخش  در  ای  خامنه  الله  آیت  حضرت 
با تمجید از خصوصیات نسل جوان از جمله  سخنانشان، 
گفتند:  وظایف  دادن  انجام  برای  آمادگی  و  انرژی  انگیزه، 
کشور به معنای حقیقی کلمه به این نسل احتیاج دارد چرا 
که این جوانان متدین هستند که با احساس مسئولیت و در 

صراط مستقیم ایران را می سازند و به پیش خواهند برد.
ایشان با انتقاد مجدد از موضوع محدود کردن نسل 
افزودند: آثار چنین اقدامات خطرناکی دو دهه بعد آشکار 
خواهد شد که ایران دیگر از نسل جوان متراکم برخوردار 
نیست.رهبر انقلاب با اشاره به قول مسئولان برای برطرف 
کردن مشکلات موجود و مقابله با تحدید نسل تأکید کردند: 

این موضوع باید با جدیت دنبال شود.
خود  سخنان  پایان  در  ای  خامنه  الله  آیت  حضرت 
و جمهوری  است  زیاد  بسیار  کشور  های  گفتند: ظرفیت 
اسلامی به حول و قوه الهی و به کوری چشم آنهایی که نمی 
توانند ببینند، از همه مشکلات، سرافراز بیرون خواهد رفت.

وزیر امور خارجه گفت: آن صحبتی که قبلًا در مورد 
پولشویی کردم، صحبت بنده نبود، بلکه اظهاراتی بود که 
مقامات مختلف کشور مطرح کرده بودند، وظیفه من حمایت 

و دفاع از جمهوری اسلامی است.
به گزارش تسنیم، محمد جواد ظریف وزیر امور خارجه 
در جلسه علنی نوبت عصر یکشنبه پارلمان در جریان سؤال 
محمدجواد ابطحی نماینده مردم خمینی شهر در مجلس شورای 
اسلامی درباره علت اظهارات وزیر امور خارجه درباره پولشویی 
در ایران به میزان ۳۰هزار میلیارد تومان و نیز انفعال در برابر 
وقت کُشی سه کشور اروپایی در برجام، گفت: آنچه اهمیت دارد 
این است که بنده مسئول دفاع از جمهوری اسلامی ایران در 
خارج هستم و همه نحوه دفاع بنده از کشور در خارج را 
مشاهده کردند، هم در تلویزیون پخش و هم کلیپ های آن 
منتشر می شود، مشخص است که چه کسانی به خاطر منافع 

داخلی سؤالاتی را مطرح می کنند.
وی گفت: بیشترین تلاش را برای مقابله با حرکت های 
غربی ها در مورد پولشویی، جمهوری اسلامی و وزارت امور 
خارجه انجام داده است و این تلاش ها را ادامه خواهیم داد. 
الآن هم که آخرین اقدام کمیته اقدام مشترک )FATF( در 
مورد پولشویی علیه  ایران صورت گرفت، تندترین دفاع ها را 

از موضع جمهوری اسلامی بنده کردم.
پولشویی  درباره  گذشته اش  سال  اظهارات  به  وی 
در ایران اشاره کرد و افزود: آن صحبتی که قبلًا در مورد 
پولشویی کردم، صحبت بنده نبود، بلکه اظهاراتی بود که 
مقامات مختلف کشور مطرح کرده بودند، وظیفه من حمایت 
و دفاع از جمهوری اسلامی است و حتماً یک مقداری شاید 
عقل داشته باشم که صحبتی نکنم که در خارج مجبور شوم 

از آن دفاع کنم، دامن نظام از پولشویی پاک است.

نظام جمهوری  دامن  کرد:  تصریح  خارجه  امور  وزیر 
اسلامی از این حرف ها مبراست، آنچه بنده عرض کردم، در 
جهت حرف هایی است که در خارج از کشور در حمایت از 
جمهوری اسلامی مطرح می شود و آن این است که منافعی 
که باعث می شود با این حرکت ها مخالفت باشد، منافع دارنده 
پول است و مواردی هست که هزار ــ هزار میلیارد تومان 
پولشویی توسط باندهای قاچاق سکه و ارز ردوبدل می شود 
قرار  بررسی  مورد  اقتصادی  جرائم  دادگاه های  در  امروز  و 

می گیرد.
وارد  اسلامی  به جمهوری  اتهاماتی که  افزود:  ظریف 
این کنوانسیون ها نمی پیوندد،  این است که »به  می کنند 
زیرا نمی خواهد با تروریسم و پولشویی مقابله کند«، اما آنچه 
عرض کردم این بود که گروه های فشاری هستند که آنها 
منافع مالی شخصی دارند، حالا شما می توانید در تلویزیون 

ببینید که در دادگاه سلطان سکه درباره روش های پولشویی 
چه گفته است.

ملی  امنیت  شورای عالی  شنبه  روز  کرد:  تأکید  وی 
تصمیم گرفتند که جلسه شان را ساعت ۳ بعدازظهر برگزار 
کنند و بنده از هیئت رئیسه خواسته ام سؤال را عقب بیندازند 

تا من بتوانم سر فرصت پاسخ بدهم که مخالفت شد.
وزیر امور خارجه ادامه داد: بنده الآن به جای اینکه به 
جلسه شورای عالی امنیت ملی بروم، باید برای هشتمین بار 
در طول سه ماه گذشته در مجلس به سؤال پاسخ دهم و 
جای خوشبختی است که دوستان چنین محبتی را به من 

دارند و ما خدمت شان می رسیم.
ظریف در پایان خاطرنشان کرد: فکر می کنم که مسائل 
امنیت ملی مهم تر از آن است که با بحث های جناحی به آنها 

پرداخته شود.

یک عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلس با تاکید بر اینکه رفتن با عجله وزیر خارجه از مجلس 
بعد از پاسخ به سوال نماینده خمینی شهر به دلیل حضور 
در جلسه شورای امنیت بوده است، گفت که اصلا بحث ترک 

مجلس به دلیل قهر مطرح نیست.
دیروز سوالات ذوالنور و ابطحی نمایندگان قم و خمینی 
شهر از وزیر خارجه در دستور کار جلسه بعد از ظهر مجلس 
قرار داشت که بعد از قرائت دستور کار یوسف نژاد عضو هیات 
رئیسه مجلس گفت که به دلیل جلسه آقای ظریف و با توافق 

صورت گرفته قرار است تنها سوال آقای ابطحی مطرح شود. 
بعد از آنکه ظریف جلسه مجلس را برای حضور در نشست 
شورای امنیت ترک کرد، ابطحی نماینده سوال کننده به 
نشانه اعتراض صحبت های خود را ادامه نداد که پزشکیان 
رئیس جلسه در واکنش گفت که زمانی که آقای ظریف در 
جلسه مجلس برای پاسخ به سوال ذوالنوری حاضر می شود 
به آقای ابطحی برای بیان صحبت هایش وقت داده خواهد 
شد.در همین راستا، علی نجفی خوشرودی، اظهار کرد: آقای 
ظریف از قبل اعلام کرده بود که باید در جلسه شورای امنیت 

حضور پیدا کند و به همین دلیل نمی تواند برای پاسخ به 
سوال در صحن مجلس حاضر شود، اما هیات رئیسه تصمیم 
گرفت که سوال مطرح شود. چون در دستور کار آمده بود، 
اما در نهایت تصمیم بر آن شد که وزیر خارجه به یک سوال 

از دو سوال قید شده در دستور مجلس پاسخ دهد.
از ساعت ۲  بر همین اساس آقای ظریف  افزود:  وی 
یعنی زمان اعلام شده برای آغاز جلسه علنی نوبت عصر 
حاضر شد. جلسه مجلس حدود ساعت ۲:۱۵ آغاز شد و تا 

نوبت به طرح سوال رسید ساعت از ۲:۳۰ گذشت.

نجفی اضافه کرد: آقای ظریف در ابتدای صحبت های 
خود هم در پشت تریبون اعلام کرد که، چون ساعت ۳ باید 
در جلسه شورا حضور پیدا کند مجبور است که سریع پاسخ 
دهد به همین دلیل ایشان بعد از پایان پاسخ به سوال آقای 
ابطحی ساعت ۲:۵۰ جلسه مجلس را ترک کرده تا ظرف ۱۰ 
دقیقه باقیمانده بتواند خود را به جلسه شورا برساند. پس 
اساسا هیچ موضوعی مبنی بر قهر آقای ظریف با مجلس یا 
اینکه ایشان جلسه مجلس را به نشانه قهر ترک کرده است 

وجود ندارد.

رهبر انقلاب در دیدار دانش آموزان:

مذاکره با آمریکا نتیجه ای ندارد

ظریف در مجلس: دامن نظام از پولشویی پاک است

حاشیه سازی علیه ظریف

خبر2روزنامهاخبار صنعت     دوشنبه 13آبان 1398     شماره  1285 اخبار

رئیس قوه قضائیه: جمهوری اسلامی مدعی حقوق انسان است
مدعی  اسلامی  جمهوری  گفت:  قضائیه  قوه  رئیس 
انسان است و داعیه داران حقوق بشر در جایگاه  حقوق 
متهم هستند.آیت الله رئیسی رییس قوه قضاییه در نشست 
شورای عالی حقوق بشر ضمن قدردانی از اعضای حاضر 
در جلسه اظهار کرد: انشاءالله فصلی یکبار همین جلسه 
موضوع  بشر  حقوق  موضوع  افزود:  داشت.وی  خواهیم  را 
بسیار مهمی است و باید به این موضوع فرصت محور نگاه 
کنیم، همانطور که مبانی در رابطه با حقوق بشر مبانی 
مبانی  کرد:  تصریح  رئیسی  الله  است.آیت  مهمی  بسیار 
اسلامی در رابطه با حقوق بشر بهترین دفاع از حقوق انسان 
انسانی را دارد و در نظام  و ارزش های اسلامی و کرامت 
جمهوری اسلامی چه در قوانین موضوعه و چه در قانون 
اساسی و سیاست های کلی نظام و چه در موضع گیری های 
امام راحل )ره( و مقام معظم رهبری و چه در عملکردمان 
و در عملکرد نظام اسلامی در سطح جهان امروز، حقوق 
بشر برای ما یک فرصت است تا هم عملکردهای دفاع از 
حقوق انسانی را توسط نظام جمهوری اسلامی برای عالم 
بیان کنیم و هم اینکه معلوم شود ما امروز در جایگاه مدعی 

هستیم نه متهم.
آیت الله رئیسی گفت: جمهوری اسلامی در جایگاه 
امروز  که  آن هایی  متاسفانه  و  است  انسان  مدعی حقوق 
انسان هستند در جایگاه  داعیه دار حقوق بشر و حقوق 

متهم قرار دارند.
روز  روزها  این  در  اینکه  بیان  با  قضاییه  قوه  رئیس 
مبارزه با استکبار جهانی را در پیش داریم، تصریح کرد: 
این موضوع یادآور شهادت دانش آموزان عزیز و رشادت 

بزرگوار  امام  که  روزی  هم  و  است  عزیزمان  دانشجویان 
استکبار  اراده  و  پیگیری  با  این ها  همه  که  شدند  تبعید 
جهانی صورت گرفت و معلوم شد که جایی که باید محل 
سفارتخانه و کار دیپلماسی باشد تبدیل به جاسوسخانه و 
محل کارگزاری برای استکبار جهانی و پیگیری برای اهداف 

استکباری شده است.
وی ادامه داد: امروز اگر یک بازنگاهی هم در کارنامه 
به عملکرد جمهوری  و هم  دنیا  در  بشر  مدعیان حقوق 
اسلامی داشته باشیم، می شود کیفرخواست بلندی علیه 
به ویژه آمریکایی ها تنظیم گردد.  مدعیان حقوق بشر و 
یک کیفرخواست بلند که حقوقدانان عالم تایید کنند که 
چه جنایات، نژادپرستی ها و کارهایی علیه انسان و حقوق 
انسان در آمریکا و کشورهای اروپایی انجام می شود. این 
کیفرخواست باید در یک دادگاه عادلانه بین المللی مورد 
رسیدگی قرار گیرد و بعد معلوم شود ناقضان حقوق بشر در 
عالم چه کسانی هستند و چه کسانی نقض حقوق انسان 
را کرده اند.آیت الله رئیسی گفت: هدف قرار دادن هواپیمای 
مسافربری ایران از جلوه های بارز و روشن نقض حقوق بشر 
است و امروز بسیاری از جنایت هایی که بدست آن ها در 
یمن و فلسطین و در جای جای دنیا صورت می گیرد، قابل 

پیگیری است.
وی افزود: آمریکایی ها رسماً دارند می گویند داعش را 
ما ساختیم و این دیگر تخیلی نیست. یک خبر اعلام شده و 
یک واقعیت بیرونی است و آمریکایی ها رسماً اعلام می کنند 
که داعش را ما ساختیم. جنایات هولناکی را که در منطقه 
بدست داعش انجام شد، چه کسی باید پاسخ دهد؟ این ها 

باید محاکمه شوند؟
را  داعش  که  کسانی  داد:  ادامه  قضاییه  قوه  رئیس 
تشکیل دادند و از آن حمایت کردند، امروز رسماً می گویند 
که فرمانده داعش کشته شد و نمی گذارند کسی بفهمد که 
اصلا سرنوشت قضیه چه شد و به کجا رسید و بعد خودشان 
می گویند که ما می دانیم که چه کسانی جانشین او شده اند.

آیت الله رئیسی تصریح کرد: کسی که هم کشتن را 
خبر می دهد و هم می گوید که جانشینانش را خبر داریم، 
دهنده  تشکیل  هم  خودشان  هستند،  کسانی  چه  دقیقا 
مجموعه آن هستند و هم سازماندهی و ساماندهی قضیه 

تروریسم را در عالم دنبال می کنند.
وی با تاکید بر اینکه جریان تروریسم دولتی رسمی در 
عالم به دست آمریکایی هاست، بیان کرد: ما واقعا معتقدیم 
انسان را دارند؛  از حقوق  حقوقدانان در عالم داعیه دفاع 
بنابراین بر این اعتقادیم که حقوقدانان جهان و آنانی که 
داعیه حقوق انسان را حقیقتا دارند، باید محاکمه ناقضان 
حقوق بشر را در عالم بخواهند؛ محاکمه کسانی که داعش 
را تشکیل دادند؛ از او حمایت کردند؛ او را مسلح کردند و 
اجازه دادند جنایات هولناکی به دست داعش در منطقه ما 

انجام شود.
آیت الله رییسی خاطرنشان کرد: این ها نکات بسیار 
قابل توجهی است و ما هرگز موضوع حقوق بشر را برای 
خودمان تهدید نمی دانیم؛ بلکه آن را فرصتی برای بیان 
عملکردها، بیان مبانی و هم برای ادعا علیه آنانی که امروز 

داعیه دار حقوق بشر هستند، می دانیم.
وی افزود: بحمدالله در نظام اسلامی دفاع از حقوق 

بشر در ذات انقلاب اسلامی و در متن قانون اساسی است 
و داعیه همه مسئولین در نظام جمهوری اسلامی است. 
اگر در جایی تخلف ببینند که انجام شده قبل از هر کس، 
بیش از هر کس و پیش از هر کس خود مسئولین دنبال آن 

هستند که با تخلفات برخورد کنند.
به  مربوط  تخلفات  کرد:  تاکید  قضاییه  قوه  رییس 
رعایت حقوق افراد در ایران یک استثناء است. ممکن است 
در جایی و گوشه ای یک اتفاقی بیفتد؛ ولی قبل از هر کس 
خود نظام و مسئولین مدعی برخورد با تخلف هستند و 
تخلفات اینگونه به هیچ عنوان نه به قانون، نه قانونگذار و 
نه سیاست های نظام ارتباطی ندارد و ممکن است حاصل 

عملکرد فردی در گوشه ای باشد.
وی گفت: امیدوارم علاوه بر همکاری و هماهنگی بین 
دستگاه های مختلف در زمینه حقوق بشر که در ستاد انجام 
می شود و هر بخشی نیز در مجموعه نظام در میدان دفاع از 
حقوق انسان وظایف خود را انجام می دهد، به ویژه وزارت 
امور خارجه و دستگاه های مختلفِ مسئول، انشاءالله ستاد 
حقوق بشر هم بتواند با همکاری و هماهنگی بین بخش ها 
کار را دنبال کند؛ به نحوی که ما بیش از گذشته بتوانیم 
همکاری همه دلسوزان را در عالم با خود داشته باشیم و 
انسان و کرامت  همراهی همه کسانی که دغدغه حقوق 

انسان را در عالم دارند، داشته باشیم.
آیت الله رییسی در پایان عنوان کرد: باید این همکاری 
و همیاری بتواند چهره واقعی کسانی را که ناقضان حقوق 
انسان  از حقوق  دفاع  آن ها  معلوم کند که  بشر هستند، 

ندارند؛ بلکه دفاع از منافع و جریان خود دارند.


